
Melding stellen van vraag in vragenuur

Vraagnummer: V-13-04

Datum: 15 januari 2013

Aan de voorzitter van de raad. 

Steller vragen: Recep Kaya, (PvdA)

Onderwerp: accommodatie en verhuizing van de Stichting Anadolu te Elst.
 
Inleiding/Aanleiding:
De  algemene  doelstelling  van  de  Stichting  Anadolu  is  om  de  belangen  van  de  Turkse 
gemeenschap in Overbetuwe te behartigen en de participatie van de Turkse gemeenschap aan 
de samenleving te vergroten en te bevorderen. Daarbij wordt bijzondere aandacht besteed aan 
de  arbeidsmarkt,  scholing/onderwijs,  integratie,  zorg,  woningmarkt,  kunst  &  cultuur.  Daartoe 
worden educatieve- en voorlichtingsactiviteiten georganiseerd, evenals activiteiten op het gebied 
van  ontmoeting  en  recreatie.  De  Stichting  Anadolu  behartigt  de  belangen  van  de  Turkse 
gemeenschap in Overbetuwe en heeft  een signaleringsfunctie.  Met dit  takenpakket vervult  de 
Stichting Anadolu een brugfunctie tussen autochtonen en nieuwe medelanders. 

Gedurende de afgelopen 30 jaar voert de Stichting Anadolu activiteiten uit in het huidige pand, 
dat niet (meer) voldoet aan de bouw- en veiligheidsvoorschriften. Om deze reden is het terecht 
dat de gemeente dit  pand gaat slopen.  Het is wenselijk  dat alvorens het huidige pand wordt 
gesloopt,  er  een  vergelijkbare  accommodatie  wordt  gevonden  voor  de  Stichting  Anadolu. 
Hiervoor zijn er al ruim 4 jaar gesprekken gevoerd tussen het college en het Stichtingsbestuur 
van Anadolu. 

Met grote teleurstelling werd ik afgelopen zaterdag, 12 januari 2013, gebeld door het bestuur van 
de Stichting Anadolu met de mededeling, dat er nog geen oplossing is gevonden voor dit 
huisvestingsprobleem.

Vragen:

1. Ziet het college de Stichting Anadolu als een serieuze gesprekspartner en uit welke 
stappen van het college blijkt dit?

2. Kan het College aangeven hoe ver de gesprekken met de Stichting Anadoulu gevorderd
zijn, als het gaat over de verhuizing naar een nieuwe locatie?

3. Voorziet het College nog grote knelpunten die een tijdige verhuizing van Anadoulu naar 
een nieuwe locatie blokkeren?

4. Zijn er in het verleden toezeggingen gedaan aan de Stichting Anadolu, zo ja, welke en wat 
is de stand van zaken rond deze toezeggingen?

Ondertekening en naam,

Recep Kaya
raadslid PvdA


